
                              
 
 
 
 
                         Vyjádření dozorčí rady ČBaS k e-mailu zaslaném 
           předsedou ČBaS z.s. panem Petrem Martincem dne 17.4.2024  
 
 
  
 
Vážený pane předsedo ČBaS,  
 
 na základě Vaší žádosti o vyjádření a schválení počtu delegátů dle licencí na VH ČBaS, 
 která se bude konat dne 15.6.2024 vydává DR ČBaS následující stanovisko: 
 
Dozorčí rada ČBaS  doporučuje schválení počtu navržených delegátů jednotlivých 
oblastí v počtu, který byl zaslán dozorčí řadě v e-mailu dne 17.4.2024. 
 
Odůvodnění : 
 
Vzhledem k tomu, že tato problematika není řešena stanovami ČBaS a nelze provést naprosto 
přesný aritmetický přepočet licencí na jednotlivé oblasti tak, aby byl dodržen požadovaný počet 
delegátů (31+8) i klasické zaokrouhlovací mechanismy, tak se DR ČBaS přiklonila k názoru, že při 
skoro shodném počtu licencí ve 2 oblastech by měl být zbývající mandát delegáta přidělen do 
oblasti, která má nejvíce platných licencí v rámci ČBaS. 
 
      
Závěr : 
 
Dle názoru DR ČBaS by celá tato záležitost měla být řešena prostřednictvím Legislativní rady 
ČBaS, případné právním výkladem. Vzhledem k tomu, že v současné době nebyla Legislativní 
rada zvolena, tak DR doporučuje zpracovat metodiku, případně doplnění stanov ČBaS (včetně 
řešení sporných případů), která by tuto problematiku řešila a to tak, aby případné obdobné 
případy nenastaly pří stanovování počtu delegátů na dalších VH ČBaS.       
 
 

      
 
 
                                                                                    za DR ČBaS  
                                                                                  Chumchal Zdeněk 
                                                                                    předseda DR  
 
 
 
 
 
  
V Olomouci dne 18.4.2024 
  
              
  


